
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                             Karpacz dnia 23.02.2024r.
   Grzegorz  Kubik                                                                             

   

BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.332.2024
 

W SPRAWIE :

 Spłaty kredytu na budowę stadionu miejskiego w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu Panie Burmistrzu Gmina Karpacz zaciągnęła kredyt w Banku PKO
BP na budowę stadionu miejskiego w Karpaczu.

PYTANIA :
         

1. Ile wynosi na dzień 31 stycznia 2024 r. zadłużenie z tytułu zaciągniętego kredytu?
2.  Ile  wyniosły  w  2023r.  odsetki  od  zaciągniętego  kredytu?

Załącznik:

- brak 

Grzegorz  Kubik
...........................

 


